
Referat fra styremøte 02.06.2010

  Sted:   Bryggeriet
  Tid:      02.06.2010
   

         

      Styremedlemmer

    

      Tilstede

   
           

      Helene Myrberg

         Ja    
       

      Anette M. Syversen

         Ja    
       

      Ole-Henrik Leister

         Ja    
       

      Gabriella Grolms

    

      Nei

   
       

      Marianne Otterstad

         Ja    
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      Henrik Holmquist

         Ja    
   

   

         

      Saker

    

      Ansvarlig

   
           

Gjennomgang av forrige møtes referat

       

    -  Sommerfest

        Jubileumskomiteen er i gang. De har bedt om penger til

        arrangementet.  Styret har vedtatt at de får kr. 5000-

        10 000 til disposisjon. Jubileumskomiteen planlegger mat og                   

        underholdning. Neste komitee møte er mandag 7/6-10, Helene

        stiller der etter ønske fra Thor Anderssen.
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    -  Logo

        Hege Liseth har sagt seg villig til å tegne ny logo. Henrik foreslår

        at den bør inneholdegjenkjennende steder i Bydalen som broa,   

        Bryggeriet, Wiesebanen/tennisbanen, alleen med trærne og

        noen karrekteristiske hus. Hege skal prøve å gjøre dette i løpet

        av sommeren.

       

    -  Kommunedelplan sentrum

        Det skal avholdes folkemøte tirsdag 8/6 i Blå Grotte. Her skal de    

        samfunnsmessige konsekvensene diskuteres.

        Vi ønsker å kontakte Jones eller Thor Anderssen for hjelp til  

 3 / 12



Referat fra styremøte 02.06.2010

        forberedene spørsmål.

       

        I høringsrunde nr. 2 skal vi samarbeide med

        lokalsamfunnsutvalget om innspill.
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      Helene
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      Helene
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      Anette /Henrik

   
       

Trafikk

         Henrik har snakket med Fredriksen i kommunen ang.   

          sjikaner og ferdigstilling av fortau.

                        -Flere fartsdempere eller innsnevringer i Sissisvei.       

                        -Erstatte sjikaner i Sportsveien med insnevringer.

                        -Ønske om å stenge Bydalen Alle med bom i området

                        ved nr 9- nr 10.

                        Henrik sender mail til Fredriksen med nye forslag om

                        trafikksikkerhetstiltak og med bilder av insnevringen       

                        ved Nøkleby.
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E-mail lister

        Gabriella og Ole- Henrik jobber videre med excelark for oppdatering av

        medlemslister med e-post, telefon og betalt kontingent.

       

      Ole-Henrik skal ha møte med Web komiteen ang nye sider.

       

Frivillighetsregisteret

        Styret har vedtatt å melde Bydalen vel inn i Frivillighetsregisteret i

        Brønnøysund. Vi får da et organisasjonsnr for bruk av nettbank.

        Vi er også med i Grastotandelen.

       

Fakturarer
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        Årskontingenten og opplysning om aktiviteter i velets regi er delt

        ut. Det jobbes videre med å finne ut hvor mange husstander det

        er i Bydalen.

       

Orden rundt utleide hus

         Marianne jobber videre med saken.

       

Syke trær i Bydalen

         Marianne har oppdaget et sykt tre utenfor Bydalen Allè 32.

         Hun kontakter park og idrett i kommunen for befaring av treet.
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      Henrik

       

       

       

       

       

       

       

      Gabriella
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      Ole-Henrik

       

       

       

       

       

      Ole-Henrik
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      Marianne

   
           

Neste styremøte er onsdag 18.aug. 2010 i Bryggeriet (Inngang på baksiden)

    

       

   
       

Referent: Helene Myrberg 07.06.10
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